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 Mestni svet 

    

 Slovenski trg 1,  4000 Kranj  

 T: 04 2373 119   F: 04 2373 106 

 E: mok@kranj.si   S: www.kranj.si 

  

Številka:    900-1/2024-14-401102 

Datum:      14. 2. 2024 

 

 

 

 

Z A P I S N I K 

 

 

11. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj, ki je potekala v sredo, dne 14. 2. 2024 ob 16.00 v sejni sobi 16 

stavbe Mestne občine Kranj.  

 

Sejo je vodil župan Matjaž Rakovec. 

 

Navzoče mestne svetnice in svetniki Mestnega sveta Mestne občine Kranj: Ivica Bobolinski, Jure Bohinec, Nada 

Bogataj Kržan, Ana Černe, Janez Černe, Irena Dolenc, mag. Maj Fritz, Sandra Gazinkovski, Gordana Grobelnik, 

Sebastjan Gubič, Bojan Homan, Rok Igličar, Nataša Jenkole, Nataša Majcen, Tomaž Ogris, Doroteja Osterman, 

Gašper Peterc, dr. Neven Polajnar, Vlasta Sagadin, Nada Sredojević, Zoran Stevanović, Nina Šmid, Jure Šprajc, dr. 

Andreja Valič Zver, Boris Vehovec, mag. Igor Velov, Mitar Vujinović in Manja Zorko. 

 

Opravičeno odsotni: Ivo Bajec, mag. Branko Grims, Saša Kristan, Sonja Mašić in Ana Pavlovski.  

 

Na seji so bili navzoči še: Bojan Veselinović - direktor mestne uprave, Mirko Tavčar – vodja Sektorja za finance in 

splošne zadeve, Mateja Koprivec – vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve, Tanja Hrovat – vodja Urada za 

družbene dejavnosti, Nika Rovšek – vodja Urada za okolje in prostor, Marko Čehovin – vodja Urada za 

gospodarstvo in gospodarske javne službe, Slavko Savič – vodja Oddelka za promet, Marko Hočevar – vodja 

Oddelka za gospodarske dejavnosti, Matjaž Berčon – direktor Komunale Kranj, Brane Šimenc – vodja Urada za 

projekte, Tomaž Lanišek – vodja Urada za razvoj in pametno skupnost,  Katja Štruc – vodja Kabineta župana, Vid 

Krčmar – vodja Oddelka za splošne zadeve in civilno zaščito ter reševanje, Neva Vehovec Iličić in Milena Bohinc – 

strokovna sodelavka v Oddelku za mestni svet in krajevne skupnosti.  

 

Na seji je bil prisoten novinar Simon Šubic – Gorenjski glas.  

 

Predsedujoči župan Matjaž Rakovec ugotovil, da je na seji navzočih 20 svetnic in svetnikov ter, da je s tem mestni 

svet sklepčen.  

 

Prisotne je obvestil, da bo letošnja čistilna akcija Očistimo Kranj potekala 23. 3. 2024. Vabljeni, da se pridružite. 

Uradno vabilo bo posredovano naknadno, kjer bodo lahko prijavili svojo udeležbo. Uprava pripravlja vse 

potrebno za izvršitev sklepa glede snemanja sej mestnega sveta, ki se bo pričelo z naslednjo sejo mestnega sveta. 

V skladu z zakonodajo je potrebno urediti soglasja za snemanje. Podpisano soglasje naj navzoči pustijo na mizi v 

desnem kotu.  

 

Na mizo so bila posredovana naslednja gradiva: poročilo o izvršitvi sklepov 10. seje MS, seznam sklepov komisij 

za to sejo z vsemi pripombami, sosvet za krajevne skupnosti je gradivo obravnaval na svoji 10. seji dne 12. 2. 2024 

mailto:mok@kranj.si
http://www.kranj.si/


2 

 

in ni imel pripomb nanj, popravek gradiva 3.D. Premoženjske zadeve ter predlog za skrajšani postopek in čistopis 

9. točke Odlok o javno-zasebnem partnerstvu za izvedbo projekta »Sončne elektrarne na površinah in objektih 

Mestne občine Kranj. 

 

Predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, je obvestil prisotne, da bom v skladu s tretjo točko 129. člena Poslovnika v 

kolikor ne bo vsebinskih pripomb, predlagal sprejem 7. točke: Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

kategorizaciji občinskih cest v Mestni občini Kranj – osnutek, 9. točke Odlok o javno-zasebnem partnerstvu za 

izvedbo projekta »Sončne elektrarne na površinah in objektih Mestne občine Kranj« - osnutek in 10. točke: Odlok 

o spremembah Odloka o javno-zasebnem partnerstvu za izvedbo projekta pogodbenega zagotavljanja prihrankov 

rabe energije z namenom energetske sanacije javnih objektov v lasti Mestne občine Kranj – osnutek, po 

skrajšanem postopku. 

 

Razprave na dnevni red ni bilo, zato je dal predsedujoči v potrditev naslednji  

DNEVNI RED: 

 

1. Potrditev zapisnika 10. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj ter poročila o izvršitvi sklepov 

2. Kadrovske zadeve  

3. Premoženjske zadeve  

4. Misija 100 podnebno nevtralnih in pametnih mest – podnebna pogodba mesta 

5. Predstavitev projekta Sistem mestne kartice – CeKR 

6. Odlok o naravnem spomeniku Kanjon reke Kokre – druga obravnava 

7. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o kategorizaciji občinskih cest v Mestni občini Kranj – osnutek 

– predlog za skrajšani postopek 

8. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o pravilih cestnega prometa v Mestni občini Kranj – osnutek  

9. Odlok o javno-zasebnem partnerstvu za izvedbo projekta »Sončne elektrarne na površinah in objektih 

Mestne občine Kranj« - osnutek – predlog za skrajšani postopek 

10. Odlok o spremembah Odloka  o javno-zasebnem partnerstvu za izvedbo projekta pogodbenega 

zagotavljanja prihrankov rabe energije z namenom energetske sanacije javnih objektov v lasti Mestne 

občine Kranj – osnutek – predlog za skrajšani postopek 

11. Potrditev elaborata, storitev in cene o oblikovanju 24-urne dežurne pogrebne službe v Mestni občini Kranj 

12. Pravilnik o prenehanju veljavnosti Pravilnika o pogojih in merilih za dodelitev službenih in kadrovskih 

stanovanj Mestne občine Kranj v najem 

13. Sklep o načinu priprave in določitvi višine sredstev participativnega proračuna v Mestni občini Kranj za leti 

2025 in 2026 

14. Soglasje k ceni storitve pomoč družini na domu 

15. Vprašanja, predlogi in pobude članov mestnega sveta 

 

Sprejeto z večino glasov (23 PRISOTNIH: 22 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL). 
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1. POTRDITEV ZAPISNIKA 10. SEJE MESTNEGA SVETA MESTNE OBČINE KRANJ TER POROČILA O IZVRŠITVI 

SKLEPOV  

 

Poročilo o izvršitvi sklepov sej je podal Bojan Veselinović, direktor mestne uprave.  

 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji 

 

SKLEP: 

 

Potrdi se zapisnik 10. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj z dne 20. 12. 2023 ter poročilo o izvršitvi sklepov. 

 

Sprejeto z večino glasov (23 PRISOTNIH: 22 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL). 

 

 

 

2. KADROVSKE ZADEVE 

 

A. Imenovanje predstavnika uporabnikov oziroma zainteresirane javnosti v Svet javnega zavoda Zavod za 

turizem in kulturo Kranj 

 

Uvodno poročilo je podal župan Matjaž Rakovec.  

 

Ker ni bilo razprave, je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec na glasovanje naslednji  

 

SKLEP:  

 

Za predstavnika uporabnikov oziroma zainteresirane javnosti v Svet javnega zavoda Zavod za turizem in kulturo 

Kranj se za naslednje mandatno obdobje imenuje Iztoka Jenka, magistra organizacije. 

 
Sprejeto z večino glasov (25 PRISOTNIH: 24 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL). 

 
 
 
B. Imenovanje predstavnika ustanovitelja izmed javnih uslužbencev Mestne uprave Mestne občine Kranj v 

Svet javnega zavoda Zavod za turizem in kulturo Kranj 

 

Uvodno poročilo je podal župan Matjaž Rakovec.  

 

Ker ni bilo razprave, je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec na glasovanje naslednji  

 

SKLEP:  

 

Za predstavnika Mestne občine Kranj, izmed javnih uslužbencev Mestne uprave Mestne občine Kranj, v Svet 

javnega zavoda Zavod za turizem in kulturo Kranj se za naslednje mandatno obdobje imenuje mag. Marka 

Čehovina.  

 
Sprejeto soglasno (25 PRISOTNIH: 25 ZA). 
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C. Imenovanje predstavnikov ustanovitelja v Svet javnega zavoda Zavod za turizem in kulturo Kranj 

 

Uvodno poročilo je podal Janez Černe, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.  

 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec na glasovanje naslednji  

 

SKLEP:  

 

V Svet javnega zavoda Zavod za turizem in kulturo Kranj se kot predstavnici ustanovitelja, Mestne občine Kranj, 

imenujeta Nina Rus Turuk in Nada Sredojević.  

 

Sklep začne veljati z dnem sprejema na Mestnem svetu Mestne občine Kranj.  

 
Sprejeto z večino glasov (24 PRISOTNIH: 23 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL). 

 
 
 
3. PREMOŽENJSKE ZADEVE  
 
A. Izbris zaznambe javnega dobra na nepremičnini katastrska občina 2100 KRANJ parcela 310/2 (ID 4159728), 

katastrska občina 2100 KRANJ parcela 310/3 (ID 563276) in katastrska občina 2100 KRANJ parcela 310/4 
(ID 1403473)  

Uvodno poročilo je podala Mateja Koprivec, vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve.  

 
Stališča komisij:  
 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja:  
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s predlaganima sklepoma pod točkama 3. A in 3. B. 

Statutarno pravna komisija:  
Statutarno pravna komisija s pravnega vidika nima pripomb k predlaganemu besedilu.   
 
Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo:  
Komisija se je seznanila s Premoženjskimi zadevami. 

 

Po krajši razpravi, v kateri sta sodelovala Janez Černe in dr. Andreja Valič Zver, je dal predsedujoči v potrditev 

naslednji  

 

SKLEP:  

 

Sprejme se Sklep o prenehanju obstoja javnega dobra na nepremičnini katastrska občina 2100 KRANJ parcela 

310/2 (ID 4159728), katastrska občina 2100 KRANJ parcela 310/3 (ID 563276) in katastrska občina 2100 KRANJ 

parcela 310/4 (ID 1403473). 

 
Sprejeto soglasno (25 PRISOTNIH: 25 ZA). 

 

 
B. Izbris zaznambe javnega dobra na nepremičnini katastrska občina 2085 BABNI VRT parcela 1029/6 (ID 

7389085) in katastrska občina 2085 BABNI VRT parcela 1029/8 (ID 7389086) 

Uvodno poročilo je podala Mateja Koprivec, vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve.  

 
Stališča komisij:  
Komisija za finance in premoženjska vprašanja:  
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Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s predlaganima sklepoma pod točkama 3. A in 3. B. 

Statutarno pravna komisija:  
Statutarno pravna komisija s pravnega vidika nima pripomb k predlaganemu besedilu.   
 
Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo:  
Komisija se je seznanila s Premoženjskimi zadevami. 

 

Ker ni bilo razprave, je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec na glasovanje naslednji  

 

SKLEP:  

 

Sprejme se Sklep o prenehanju obstoja javnega dobra na nepremičnini katastrska občina 2085 BABNI VRT parcela 

1029/6 (ID 7389085) in katastrska občina 2085 BABNI VRT parcela 1029/8 (ID 7389086). 
 

Sprejeto soglasno (26 PRISOTNIH: 26 ZA). 
 

C. Načrt razpolaganja z nepremičnim premoženjem Mestne občine Kranj za leto 2024 – dopolnitev 
 

Uvodno poročilo je podala Mateja Koprivec, vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve.  

 
Stališča komisij:  
 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja:  
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s sklepom pri točki Načrt razpolaganja z 
nepremičnim premoženjem MO Kranj za leto 2024 – dopolnitev. 

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo:  
Komisija se je seznanila s Premoženjskimi zadevami. 

 

Ker ni bilo razprave, je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec na glasovanje naslednji  

 

SKLEP:  

 

Sprejme se dopolnitev Načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem Mestne občine Kranj za leto 2024.  
 
Sprejeto soglasno (27 PRISOTNIH: 27 ZA). 
 
 
D. Načrt pridobivanja nepremičnega premoženja MO Kranj za leto 2024 – dopolnitev 

Uvodno poročilo je podala Mateja Koprivec, vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve.  

 
Stališča komisij:  

 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja:  
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s sklepom pri točki Načrt pridobivanja 
nepremičnega premoženja MO Kranj za leto 2024 – dopolnitev. 

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo:  
Komisija se je seznanila s Premoženjskimi zadevami. 

 

Po krajši razpravi, v kateri sta sodelovala Janez Černe in mag. Igor Velov, je dal predsedujoči v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  
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Sprejme se dopolnitev Načrta pridobivanja nepremičnega premoženja Mestne občine Kranj za leto 2024. 

 
Sprejeto soglasno (28 PRISOTNIH: 28 ZA). 

 

E. Predlog za prerazporeditev sredstev na obstoječi in novi NRP 

Uvodno poročilo je podala Tanja Hrovat, vodja Urada za družbene dejavnosti. 
 
Stališče komisije:  
Komisija za finance in premoženjska vprašanja:  
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s predlaganimi prerazporeditvami sredstev in z 
uvrstitvijo novega projekta Nakup zemljišča pri OŠ Janeza Puharja Kranj – PŠ Primskovo v Načrt razvojnih 
programov. 

V razpravi so sodelovali: Vlasta Sagadin, mag. Igor Velov, Mateja Koprivec, dr. Andreja Valič Zver,  Janez Černe in 
Matjaž Rakovec.  
 
Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji  
 
SKLEP:  
 
Sredstva v skupni višini 941.472 EUR se prerazporedijo na obstoječi NRP, novi NRP in zagotovi na PP kot sledi: 

1. od tega znotraj NRP Odkup zemljišča pri bivši trgovski šoli v višini 271.505 EUR: 

iz NRP 40724002 Odkup zemljišča pri bivši trgovski šoli, postavke 111001 Investicije in invest. transfer 

- izobraževanje, podkonta 420600 Nakup zemljišč 

na NRP 40724002 Odkup zemljišča pri bivši trgovski šoli, postavko 110601 OŠ Jakoba Aljaža Kranj, in 

sicer na podkonto 420600 Nakup zemljišč v višini 271.505 EUR; 

2. od tega za nakup zemljišč pri OŠ Janeza Puharja Kranj - PŠ Primskovo v višini 669.967 EUR: 

iz NRP 40621080 Investicije MOK za ureditev kanjona Kokre, postavke 231010 Komunalna dejavnost - 

investicije in invest. transfer, podkonta 420401 Novogradnje 

na novi NRP Nakup zemljišča pri OŠ Janeza Puharja Kranj - PŠ Primskovo, postavko 111701 OŠ Janeza 

Puharja Kranj – Center, in sicer na podkonto 420600 Nakup zemljišč v višini 625.000 EUR; 

iz postavke 160204 Zdravstvena dejavnost, podkonta 413302 Tekoči transferi v javne zavode - za 

izdatke za blago in storitve na novi NRP Nakup zemljišča pri OŠ Janeza Puharja Kranj - PŠ Primskovo, 

postavko 111701 OŠ Janeza Puharja Kranj – Center, in sicer na podkonto 420600 Nakup zemljišč v višini 

44.967 EUR. 

 

Sprejeto z večino glasov (27 PRISOTNIH: 25 ZA, 0 PROTI, 2 NISTA GLASOVALA). 

 

 

4. MISIJA 100 PODNEBNO NEVTRALNIH IN PAMETNIH MEST – PODNEBNA POGODBA MESTA 

 

Uvodno poročilo je podal Tomaž Lanišek, vodja Urada za razvoj in pametno skupnost.  

 

Stališče komisije:  
Komisija za finance in premoženjska vprašanja:  
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila z vsebino točke Misija 100 podnebno nevtralnih in 

pametnih mest – podnebna pogodba mesta. 

V razpravi so sodelovali: Vlasta Sagadin, Tomaž Lanišek, Zoran Stevanović, Mitar Vujinović, Bojan Homan, Irena 
Dolenc, Nina Šmid, dr. Andreja Valič Zver in Matjaž Rakovec  
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Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji  
 
SKLEP:  

 

Mestni svet Mestne občine Kranj se seznani z ukrepi iz akcijskega načrta podnebne pogodbe Mestne občine Kranj 

v sklopu misije EU za podnebno nevtralna in pametna mesta do leta 2030. 

 
Sprejeto z večino glasov (27 PRISOTNIH: 21 ZA, 0 PROTI, 6 NI GLASOVALO). 

 

 

 

5. PREDSTAVITEV PROJEKTA SISTEM MESTNE KARTICE – CEKR 

 

Uvodno poročilo je podal Tomaž Lanišek, vodja Urada za razvoj in pametno skupnost.  

 

Stališče komisije:  
Komisija za finance in premoženjska vprašanja:  
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila z vsebino točke Predstavitev projekta Sistem 

mestne kartice – CeKR. 

 

V razpravi so sodelovali: mag. Maj Fritz, Gordana Grobelnik, mag. Igor Velov, Tomaž Ogris, Vlasta Sagadin, dr. 
Andreja Valič Zver, Bojan Homan, Irena Dolenc, Tomaž Lanišek in Matjaž Rakovec  
 
Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednja 
 
SKLEPA:  
 

1. V Mestni občini Kranj se uvede sistem mestne kartice »CeKR« kot enotno identifikacijsko in plačilno sredstvo, 

ki bo omogočalo dostop do javnih storitev in javne infrastrukture.  

2. Mestne občine Kranj zaradi zagotavljanja dostopa do javnih storitev in javne infrastrukture zagotovi svojim 

občanom mestno kartico »CeKR« brezplačno. 

 
Sprejeto soglasno (24 PRISOTNIH: 24 ZA). 

 

 

 
6. ODLOK O NARAVNEM SPOMENIKU KANJON REKE KOKRE – DRUGA OBRAVNAVA 

 

Uvodno poročilo je podala Nika Rovšek, vodja Skupne službe varovanja okolja.  

 

Stališča komisij:  

Komisija za finance in premoženjska vprašanja:  
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila z vsebino Odloka o naravnem spomeniku Kanjon 

reke Kokre – druga obravnava. 

 

Statutarno pravna komisija je podala naslednje pripombe: 
- v predlogu sklepa se črta beseda »usklajen«, 
- v 3. členu besedna zveza »ustanovitelj naravnega spomenika« nakazuje, da Mestna občina Kranj 

ustanovi naravni park,  zato Statutarno pravna komisija predlaga presojo drugo besedno zvezo, v kolikor 
je to v skladu z zakonskimi normami, 

- v 14. členu se preveri ali se je naziv »občinska redarska služba« spremenil, 
 

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo:  
Komisija se je seznanila z Odlokom o naravnem spomeniku Kanjon reke Kokre – druga obravnava. 
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Komisija za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo: 

Komisija za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo se je seznanila z Odlokom o naravnem spomeniku Kanjon reke 

Kokre – druga obravnava in nanj ni imela pripomb. 

 

Komisija za kulturo in šport:  

Komisija se je seznanila z Odlokom o naravnem spomeniku Kanjon reke Kokre – druga obravnava.  
 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji 

 

SKLEP:  

 

Sprejme se predlog Odloka o naravnem spomeniku Kanjon reke Kokre. 
 

Sprejeto soglasno (24 PRISOTNIH: 24 ZA). 
 

 

 

7. ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O KATEGORIZACIJI OBČINSKIH CEST V MESTNI OBČINI 

KRANJ – OSNUTEK – PREDLOG ZA SKRAJŠANI POSTOPEK 

 

Uvodno poročilo sta podala Marko Čehovin, vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet ter Slavko Savič, 

vodja Oddelka za promet.  

 

Stališča komisij:  

 

Komisija za finance in premoženjska vprašanja:  
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila z vsebino Odloka o spremembah in dopolnitvah 

Odloka o kategorizaciji občinskih cest v Mestni občini Kranj – osnutek – predlog za skrajšani postopek. 

 

Statutarno pravna komisija:  
Statutarno pravna komisija s pravnega vidika nima pripomb k predlaganemu besedilu.   
 

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo:  
Komisija se je seznanila z Odlokom o spremembah in dopolnitvah Odloka o kategorizaciji občinskih cest v 

Mestni občini Kranj. 

Komisija za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo: 

Komisija za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo se je seznanila z Odlokom  o kategorizaciji občinskih cest v 

Mestni občini Kranj – osnutek – predlog za skrajšani postopek in nanj ni imela pripomb. 

 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec na glasovanje naslednje 

 

SKLEPE: 

 

1. Sprejme se osnutek Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o kategorizaciji občinskih cest v Mestni 
občini Kranj.   
 
Sprejeto soglasno (23 PRISOTNIH: 23 ZA). 
 
2. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o kategorizaciji občinskih cest v Mestni občini Kranj se sprejme 
po skrajšanem postopku.  
3. Sprejme se predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o kategorizaciji občinskih cest v Mestni občini 
Kranj.  
Sprejeto soglasno (24 PRISOTNIH: 24 ZA). 
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8. ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O PRAVILIH CESTNEGA PROMETA V MESTNI OBČINI 

KRANJ – OSNUTEK  

 

Uvodno poročilo sta podala Marko Čehovin, vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet ter Slavko Savič, 

vodja Oddelka za promet.  

 

Stališča komisij:  

 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja:  
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila z vsebino Odloka o spremembah in dopolnitvah 

Odloka o pravilih cestnega prometa v Mestni občini Kranj – osnutek. 

 

Statutarno pravna komisija je podala naslednji pripombi:  
- v 2. členu naj uprav a pojasni ali je obveznost navajanja uporabnika v najemni pogodbi, 
- v 3. členu se ( v 2. odstavku 17.člena prečiščenega besedila) za besedo »let« postavi piko in nadaljuje z 

novim stavkom, ki se glasi »Vozila morajo biti vidno označena z logotipom s strani izvajalca dejavnosti 
izposoje vozil iz prejšnjega odstavka.« 

 

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo:  
Komisija se je seznanila z Odlokom o spremembah in dopolnitvah Odloka o pravilih cestnega prometa v Mestni 

občini Kranj – osnutek. 

Komisija za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo: 

Komisija za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo se je seznanila z Odlokom o spremembah in dopolnitvah 

Odloka o pravilih cestnega prometa v Mestni občini Kranj – osnutek. 

 
Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec na glasovanje naslednji 

 

SKLEP: 

 

Sprejme se osnutek Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o pravilih cestnega prometa v Mestni občini 

Kranj. 

 
Sprejeto soglasno (21 PRISOTNIH: 21 ZA). 

 

 

 
9. ODLOK O JAVNO-ZASEBNEM PARTNERSTVU ZA IZVEDBO PROJEKTA »SONČNE ELEKTRARNE NA POVRŠINAH 

IN OBJEKTIH MESTNE OBČINE KRANJ« - OSNUTEK – PREDLOG ZA SKRAJŠANI POSTOPEK 

 

Uvodno poročilo je podal Marko Hočevar, vodja Oddelka za gospodarske dejavnosti.  

 

Stališča komisij: 

Komisija za finance in premoženjska vprašanja:  
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila z vsebino Odloka o javno-zasebnem partnerstvu za 

izvedbo projekta »Sončne elektrarne na površinah in objektih Mestne občine Kranj« - osnutek. 

 

Statutarno pravna komisija je podala naslednje pripombe: 
- v 1. in 2. odstavku 1. člena se črta besedica »Ta«, 
- v 2. odstavku 3. člena črta beseda »naslednji«, za besedo način postavi vejica in doda besedilo »da se«, 

v alinejah pa se povsod črta besedna zveza »da se«, 
- v 2. alineji 2. odstavka 3.člean se črta beseda »okviru«, 
- v 9. členu se črta besedna zveza »kazenski in«, 
- v 11. členu naj uprava pojasni pomen besede »uravnoteženo« oziroma naj se ta beseda črta, 
- v 3. odstavku 12. člena se beseda »transparentno« nadomesti z besedo »pregledno«, 
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- uprava naj pojasni kaj se zgodi v primeru neodločenega glasovanja, pri tem naj preuči spremembo števila 
članov na liho število ali pa da ima predsednik dvojni glas, 

-  v 1. odstavku 15. člena se črta beseda »transparentna«,  
- v 16. členu se črta beseda »Mestno«, 
- V 2. odstavku 16. člena se besedna zveza »se pooblasti« nadomesti z besedno zvezo »je pooblaščen«, 
- uprava naj pojasni kaj se zgodi v primeru neodločenega glasovanja, pri tem naj preuči spremembo števila 

članov na sodo število ali pa da ima predsednik dvojni glas, 
- v 18. členu se črta zadnji odstavek, 
- v 1. odstavku 25. člena se črta besedna zveza »mestne uprave«, 
- besedilo 3. odstavka 25. člena se podvaja z 1. alinejo 2. odstavka 21. člena, 
- 26. člen se črta, ker ni sodne prakse, kaj se zgodi v primeru, da bi se Upravno sodišče izreklo za 

nepristojno, posledično naj se uskladi tudi 4. alineja 1. odstavka 30. člena, 
- v 2. odstavku 30. člena se črta besedna zveza »ali nepredvidljivih in nepremagljivih okoliščin«, 
- v 5. odstavku 32. člena se črta besedna zveza »ali  drugih nepredvidljivih in nepremagljivih okoliščin«, 
- v 34. členu naj se natančneje opredeli lastnina v stečaju, 
- 1. odstavek 35. člena se črta, 
- v 2. odstavku se besedna zveza »tudi ob« nadomesti z besedo »zaradi«, 
- zadnji odstavek 35. člena se črta, 
- v 4. odstavku 36. člena se  za besedo »pogodbe« doda besedilo »v primeru spora«, 
- uprava naj v celotnem besedilo poveča stopnjo skrbnosti in sicer s skrbnostjo dobrega strokovnjaka, 

 
Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo:  
Komisija se je seznanila z Odlokom o javno-zasebnem partnerstvu za izvedbo projekta »Sončne elektrarne na 

površinah in objektih Mestne občine Kranj« - osnutek . 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec na glasovanje naslednje 

 

SKLEPE: 

 

1. Ugotavlja se obstoj javnega interesa , ki ga potrjuje Test javno-zasebnega partnerstva na področju sončnih 

elektrarn na površinah in objektih Mestne občine Kranj.  

2. Sprejme se osnutek Odloka o javno-zasebnem partnerstvu za izvedbo projekta »Sončne elektrarne na 

površinah in objektih Mestne občine Kranj«. 

 
Sprejeto z večino glasov (25 PRISOTNIH: 24 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL). 

 
3. Odlok o javno-zasebnem partnerstvu za izvedbo projekta »Sončne elektrarne na površinah in objektih Mestne 
občine Kranj« se sprejme po skrajšanem postopku.  
4. Sprejme se predlog Odloka o javno-zasebnem partnerstvu za izvedbo projekta »Sončne elektrarne na 
površinah in objektih Mestne občine Kranj«.  
 
Sprejeto z večino glasov (24 PRISOTNIH: 23 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL). 

 

 

 

10. ODLOK O SPREMEMBAH ODLOKA  O JAVNO-ZASEBNEM PARTNERSTVU ZA IZVEDBO PROJEKTA 

POGODBENEGA ZAGOTAVLJANJA PRIHRANKOV RABE ENERGIJE Z NAMENOM ENERGETSKE SANACIJE JAVNIH 

OBJEKTOV V LASTI MESTNE OBČINE KRANJ – OSNUTEK – PREDLOG ZA SKRAJŠANI POSTOPEK 

 

Uvodno poročilo je podal Marko Hočevar, vodja Oddelka za gospodarske dejavnosti.  

 

Stališča komisij: 
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Komisija za finance in premoženjska vprašanja:  
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila z vsebino Odloka o spremembah Odloka  o javno-

zasebnem partnerstvu za izvedbo projekta pogodbenega zagotavljanja prihrankov rabe energije z namenom 

energetske sanacije javnih objektov v lasti Mestne občine Kranj – osnutek – predlog za skrajšani postopek. 

 

Statutarno pravna komisija:  
Statutarno pravna komisija s pravnega vidika nima pripomb k predlaganemu besedilu.   
 

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo:  
Komisija se je seznanila z Odlokom o spremembah Odloka  o javno-zasebnem partnerstvu za izvedbo projekta 

pogodbenega zagotavljanja prihrankov rabe energije z namenom energetske sanacije javnih objektov v lasti 

Mestne občine Kranj – osnutek – predlog za skrajšani postopek 

Komisija za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo: 

Komisija za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo se je seznanila z Odlokom o spremembah Odloka  o javno-

zasebnem partnerstvu za izvedbo projekta pogodbenega zagotavljanja prihrankov rabe energije z namenom 

energetske sanacije javnih objektov v lasti Mestne občine Kranj – osnutek – predlog za skrajšani postopek in 

nanj ni imela pripomb. 

 
Po krajši razpravi svetnika mag. Igorja Velova, je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec na glasovanje naslednje 

 

SKLEPE: 

 
1. Sprejme se osnutek Odloka o spremembah Odlok o javno-zasebnem partnerstvu za izvedbo projekta 
pogodbenega zagotavljanja prihrankov rabe energije z namenom energetske sanacije javnih objektov v lasti 
Mestne občine Kranj.   
 
Sprejeto soglasno (20 PRISOTNIH: 20 ZA). 
 
2. Odlok o spremembah Odlok o javno-zasebnem partnerstvu za izvedbo projekta pogodbenega zagotavljanja 
prihrankov rabe energije z namenom energetske sanacije javnih objektov v lasti Mestne občine Kranj se sprejme 
po skrajšanem postopku.  
3. Sprejme se predlog Odloka o spremembah Odlok o javno-zasebnem partnerstvu za izvedbo projekta 
pogodbenega zagotavljanja prihrankov rabe energije z namenom energetske sanacije javnih objektov v lasti 
Mestne občine Kranj 
 

Sprejeto z večino glasov (25 PRISOTNIH: 23 ZA, 0 PROTI, 2 NISTA GLASOVALA). 

 

 

 

11. POTRDITEV ELABORATA, STORITEV IN CENE O OBLIKOVANJU 24-URNE DEŽURNE POGREBNE SLUŽBE V 

MESTNI OBČINI KRANJ 

 

Uvodno poročilo je poda Matjaž Berčon, direktor Komunale Kranj.  

 

Stališča komisij:  

Komisija za finance in premoženjska vprašanja:  
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila z vsebino Elaborata o oblikovanju cene 24 – urne 

dežurne pogrebne službe v Mestni občini Kranj. 

 

Komisija za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo: 

Komisija za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo se je seznanila z elaboratom, storitev in cene o oblikovanju 24 

– urne dežurne pogrebne službe v Mestni občini Kranj in nanj ni imela pripomb. 
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V razpravi so sodelovali: Sandra Gazinkovski, Bojan Homan, Vlasta Sagadin in Matjaž Rakovec.  

 

Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec na glasovanje naslednje 

 

SKLEPE:  

 

1. Potrdi se Elaborat o oblikovanju cene 24-urne dežurne pogrebne službe v Mestni občini Kranj.  

2. Potrdi se predlagana cena 24-urne dežurne pogrebne službe, v višini 242,90 brez DDV na pokojnika.  

3. Cene storitev 24-urne dežurne službe veljajo in se uporabljajo s 1. 3. 2024.  
 

Sprejeto z večino glasov (21 PRISOTNIH: 15 ZA, 6 PROTI). 

 

 

 

12. PRAVILNIK O PRENEHANJU VELJAVNOSTI PRAVILNIKA O POGOJIH IN MERILIH ZA DODELITEV SLUŽBENIH 

IN KADROVSKIH STANOVANJ MESTNE OBČINE KRANJ V NAJEM 

 

Uvodno poročilo je podala Mateja Koprivec, vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve.  

 

Stališča komisij:  

 
Komisija za stanovanjske zadeve:  

Komisija se je z gradivom seznanila in ga v okviru svojih pristojnosti podpira. 

 

Statutarno pravna komisija:  
Statutarno pravna komisija s pravnega vidika nima pripomb k predlaganemu besedilu.   

 
Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec na glasovanje naslednji 

 

SKLEP: 

 

Sprejme se Pravilnik o prenehanju veljavnosti Pravilnika o pogojih in merilih za dodelitev službenih in kadrovskih 

stanovanj Mestne občine Kranj v najem (Uradni list RS, št. 65/2000). 
 

Sprejeto z večino glasov (20 PRISOTNIH: 19 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL). 

 

 

 

13. SKLEP O NAČINU PRIPRAVE IN DOLOČITVI VIŠINE SREDSTEV PARTICIPATIVNEGA PRORAČUNA V MESTNI 

OBČINI KRANJ ZA LETI 2025 IN 2026 

 

Uvodno poročilo sta podali: Katja Štruc, vodja Kabineta župana in Manja Zorko, podžupanja.  

 

Stališča Komisij:  

 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja:  
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila z vsebino Sklepa o načinu priprave in določitvi 

višine sredstev participativnega proračuna v Mestni občini Kranj za leti 2025 in 2026. 

 

Statutarno pravna komisija:  
Statutarno pravna komisija s pravnega vidika nima pripomb k predlaganemu besedilu.   
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V razpravi so sodelovali: Bojan Homan, Jure Šprajc, Irena Dolenc in Manja Zorko.  

 

Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec na glasovanje naslednji 

 

SKLEP:  

 

Sprejme se Sklep o načinu pripravi in določitvi višine sredstev participativnega proračuna v Mestni občini Kranj 

za leto 2025 in 2026.  
 

Sprejeto z večino glasov (21 PRISOTNIH: 20 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL). 

 

 

 

14. SOGLASJE K CENI STORITVE POMOČ DRUŽINI NA DOMU 

 

Uvodno poročilo je podala Tanja Hrovat, vodja Urada za družbene dejavnosti. 

 

Stališča komisij:  

 

Komisija za finance in premoženjska vprašanja:  
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila z vsebino predlaganega  Soglasja k ceni storitve 

pomoč družini na domu.  

 
Komisija za socialne dejavnosti, zdravstvo in šolstvo: 
Komisija se je seznanila z Soglasjem k ceni storitve pomoč družini na domu. 
 

Po krajši razpravi, v kateri so sodelovali: Bojan Homan, Sandra Gazinkovski in Matjaž Rakovec, je dal 

predsedujoči v potrditev naslednje 

 

SKLEPE:  

 

1. Mestni svet MO Kranj daje Domu upokojencev Kranj od 1. 3. 2024 dalje soglasje k predlagani ceni urne 
postavke storitve pomoč družini na domu, ki znaša za uporabnika ob delavnikih 6,67 €, ob nedeljah 8,85 €, na 
dan državnega praznika in dela prostega dne 9,43 €. 
2. Mestni svet MO Kranj prizna Domu upokojencev Kranj od 1. 3. 2024 dalje ekonomsko ceno storitve pomoč 
družini na domu, ki znaša ob delavnikih v višini 27,36 €, ob nedeljah 36,39 € ter na dan državnega praznika in dela 
prostega dne 38,29 € in subvencijo cene storitve za uporabnike v višini 69,7 %. Ekonomska cena in cena k 
subvenciji se mesečno nekoliko spreminjata in sta odvisni od dejanskega števila opravljenih efektivnih ur v 
posameznem mesecu, ki jih mora biti v proračunskem letu v povprečju 105 na mesec. MO Kranj zagotovi razliko 
med stroški storitve pomoč družini na domu in obračunanim prispevkom uporabnikov ter subvencijo iz proračuna 
države. 
3. Prekličejo se 2., 3. in 4. točka sklepa št. 900-2/2021-8 (401102), z dne 10. 3. 2021, sprejete na 24. seji Mestnega 
sveta MO Kranj dne 10. 3. 2021. 

 
Sprejeto soglasno (21 PRISOTNIH: 21 ZA). 
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15. VPRAŠANJA, PREDLOGI IN POBUDE ČLANOV MESTNEGA SVETA  
 
1. Vlasta Sagadin:  

- Izrazila je nezadovoljstvo zaradi preskakovanja sej oziroma mesecev, posledično so seje daljše.  

- Vprašala je, kdaj ima župan uradne ure za občane, ki si želijo večjo dosegljivost in komunikativnost 

- Vprašala je, kako napreduje obnova mostu čez Savo in kdaj bo odprt.  

- Vprašala je, ali se res v Kranju predvideva migracijski center?  

- Vprašala je, kaj je z nadvozom čez cesto pri pokopališču oziroma tam čez k hodimo peš proti Hrastju, občani 

Planine? A je to sploh še aktualno oziroma, koliko je daleč projekt.  

 

Župan Matjaž Rakovec je glede Skupne občinske uprave občin Gorenjske povedal, da bo s 1.3.2024 nastopil 

vodstveno funkcijo Robert Zadnik. Vse občine ustanoviteljice so dale soglasje, razen Cerkelj in imenovan bo s 

polnim mandatom. Po pooblastilu direktorja SOUOG Sašo Govekar je zadeve uredil, vzpostavil red in dobro 

opravil svoje delo. Premeščen bo nazaj v službi na delovno mesto ustrezno njegovi izobrazbi. Tri občine želijo 

zapustiti Skupno občinsko upravo občin gorenjske. S tem se strinja, ker  je bila Mestna občina Kranj stalno na 

izgubi zaradi aktivnosti, ki jih je delala občina Cerklje. Na primer Občina Cerklje ima za pokrivati 5 % stroškov v 

tej skupni upravi, Kranj pa dve tretjini stroškov. Lansko leto je imela MOK zaslužka 140.000 EUR, Občina Cerklje 

pa 70.000, polovico kranjskega zneska, delež pa 5 %. Septembra so se zgodile spremembe in seveda je župan 

Občine Cerklje nezadovoljen, zato bodo skupaj s Preddvorom in Šenčurjem izstopili. Občina Cerklje na 

gorenjskem je v petih letih dobila 617.000 prilivov, 240.000 so dali v skupni proračun za pokrivanje stroškov, 

prejeli so še 96.000 državnega povračila in v petih letih zaslužili 470.000 EUR. Po novem bo Kranj imel redarje in 

inšpektorje za Kranj in bodo to službo mnogo bolje opravljali.  

Uradne ure za občane so, vsak občan se lahko prijavi in pride.  
Glede mosta na Savi je še vedno preveč vlage v zraku, da bi lahko potekala sanacija pod mostom. Še vedno je v 
načrtu, da se maja most odpre. Občina je naredila razpis za del, ki ni most, ampak ta velb. Ponudbe so večje, kot 
je ocenjena vrednost, zato bodo razpis ponovili. Po Kranju krožijo dezinformacije, da se na obnovljenem mostu 
čez Savno ne bosta mogla srečati tovornjak in avtobus, zato ker je vizualno pločnik širok, kar pa seveda ni res. 
Svetnici Vlasti Sagadin je odgovoril, da migracijskega centra v Kranju ne bo.  
Nadvoz na Planini pri Planet Tušu so prijavili na CTN, čakajo odobritev in gredo v razpis. 
 
2. Rok Igličar:  

- Občani Bitenj so se obrnili nanj zaradi pluženja snega, ki zelo slabo in kvarno vpliva na pretočnost prometa 

in na prometno varnost zaradi teh ozkih ulic, ki so potem še ožje. Dajejo pobudo oziroma sprašujejo, če bi se 

dalo ta sneg odvažati. 

- Na novem parkirišču za avtodome pri Vodovodnem stolpu je mogoče plačevati samo z aplikacijo Easypark. 

Vprašal je, ali se lahko tam uredi plačevanje z ostalimi zakonitimi plačilnimi sredstvi (kreditne kartice in 

denarna sredstva) v Sloveniji.  

 

Matjaž Rakovec je odgovoril, da odvoz snega stane in potem bi morali to opravljati po celem Kranju.  

Na novem parkirišču za avtodome bodo postopoma še uvedli plačevanje s karticami.  

 

3. Jure Šprajc:  

- Kranj je Prešernovo mesto. Nekako eno leto že čaka, da bodo vlak spodaj na železnici odstranil. Postavljen 

je bil za vajo, polet tega se je tam znašlo še en kup late. Predlagal je, da se posreduje železnici pobudo, da to 

pospravijo in nasadijo tam kakšna drevesa.  

- Druga pobuda je resna in gre za ogroženost ljudi, je dostop do telovadnice, do nove dvorane v Stražišču. S 
tem je seznanjen tudi tamkajšnji ravnatelj osnovne šole. Problem je večplasten. Prvi problem je tema.   V tej 
telovadnici imajo otroci in tudi ostali seveda, ki prehajajo iz zdravstvenega doma 200 m po temi, ker takrat 
pač šola je zaprta in je dostop zelo nevaren. Na poti so prepreke, pločnik, igrišče. Drugi problem je dostop za 
invalide, ki ne obstaja. Se pravi invalid, če hoče do tja priti, mora priti  zdravstvenemu domu do vrat, mora 
ven skočiti z vozička, voziček mora čez ograjo vreči, potem gre pa lahko naprej. Potem je problem otrok s 
kolesi, ki jih naslonijo na ograjo in bi bila potrebna izgradnja neke manjše kolesarnice. Največji problem se 
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mu zdi dostop reševalcev. Če se nekomu v dvorani nekaj zgodi, reševalci ne morejo dostopati. Problem je, 
da bi bila to neka okvara hrbtenice ali kakorkoli. Kaj so rešitve? Rešitve so povezane z gradnjo samskega 
doma, stanovalci bodo parkirali v okolici šole in parkirišč ne bo predvsem za zaposlene. Za šolo je velik 
prostor, kjer je intervencijska pot za to dvorano, da bi se tam uredilo parkirišča. Ravnatelj g. Srečnik je že 
parkrat predlagal, da bi se tu naredil dostop do dvorane, človeški dostop, varen, normalen, razsvetljen, veliko 
lažje za vse. Lansko leto so prišli novi načrti za komplet obnovo športnega parka, kjer je to parkirišče notri 
zarisano. Dela se v skladu z nekimi usmeritvami in naj se s skupnimi močmi naredi tudi osnutek projekta. 
Prosil je za pripravo rešitve, enega osnutka projekta.  

 

Tanja Hrovat, vodja Urada za družbene dejavnosti, je povedala, da so prišli do enakih zaključkov. V 

dopoldanskem času je dostop normalno omogočen, tudi reševalcem. Problem je v popoldanskem času, ki je v 

domeni trenutnega lastnika, to je Gorenjska gradbena družba, ki dvorano upravlja in kateremu smo naložili 

oziroma večkrat svetovali, da ta dostop uredi. Predlagali so mu, da za popoldansko uporabo tam zagotovi 

dostop direktno v dvorano, skupaj s parkirnimi mesti. GGD ni nič uredil in apelira naj to sami naredimo, če 

želimo. Zdaj je na občini, ali bo to finančno breme prevzela in jim olajšala popoldansko trženje telovadnice. Se 

strinja, da gre tudi za varnost. 

Jure Šprajc je povedal, da je občina lastnica zemljišča, po katerem poteka dostop do dvorane. Nova  parkirišča bi 

bila lahko namenjena v dopoldanskem času za  učitelje ali za zaposlene v šoli. Največji problem je problem 

dostopa in reševanja, potrebuje se ena pot, širine dveh tlakovcev, 20 metrov poti in ena vrata, za izvedbo so 

potrebna minimalna sredstva, ki bodo rešila veliko stvari. Predlagal je, da se za izvedbo izdela projektna zasnova.   

 

Tanja Hrovat, vodja Urada za družbene dejavnosti, je izpostavila, da se bo na tak način omogočilo nemoten vstop 

v objekt in problematičnost nadzora. 

 

Župan Matjaž Rakovec je predlagal, da se svetnik in predsednik KS Stražišče Jure Šprajc oglasi na upravi.  

 

4. Irena Dolenc: 

- Vprašala je, kako blizu je gradnja doma upokojencev na Zlatem polju? 

 

Janez Černe, podžupan Mestne občine Kranj, je povedal, da so čakali razrešitev zadev z zemljišči, in sicer so nad 

planiranim domom upokojencev naredili menjave zemljišč. Prejeli naj bi novi geodetski posnetek in potem na 

upravno enoto vložili vlogo za pridobitev gradbenega dovoljenja. Tako da je občina svojo zavezo do ministrstva 

izpolnila, ministrstvo na drugi strani je trenutno v potrjevanju investicije in DIIP-a. V letošnjem letu pričakujejo 

gradbenega dovoljenja, na začetku prihodnjega leta bi se lahko pričelo z gradnjo.  

 

Irena Dolenc:  

- Zaradi lanskoletnih poplav so v proračunu sredstva za izgradnjo zadrževalnikov. Zanimalo jo je, ali so 

pogovori z lastniki zemljišč že stekli.  

 

Župan Matjaž Rakovec je povedal, da imajo termine po počitnicah. On osebno se sestane z vsakim kmetom oz. 

lastnikom zemljišč posebej in bo šel do njih. 

 

Irena Dolenc:  

- Anonimka o oglaševanju Sax ni brezvezna. Če nekdo napiše, da se brez vseh pravil postavlja plakatna mesta 

in dejansko se nič ne zgodi. V Mariboru so jih odstranili zaradi mestne inšpekcije.  

 

Janez Černe, podžupan Mestne občine Kraj, je povedal, da zadeva ni neznana občini. Pred tremi leti je inšpekcija 

počistila vsa nelegalna oglaševalska mesta, ki so bila v pristojnosti občine. Velika večina plakatov te omenjene 

družbe leži ob državnih cestah ali v pasu rezervata ceste in spadajo ali pod kmetijsko inšpekcijo ali pa pač DRSI. 
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Na državne inšpekcije občina nima vpliva. Občinska inšpekcija je zopet naredila obhod po vseh lokacijah, jih 

preverila in tiste nad katerimi ima ingerenco, bo začela postopek.  

Večji red si obetajo s sprejetjem občinskega prostorskega načrta, saj dobiva večje ingerence dobiva naša 

inšpekcija. Dodal je, da se v OPN-ju se lokacije za plakatna mesta znižujejo za 70 %, se pravi 30 % jih samo še 

ostane. 

 

5. Mitar Vujinović:  

- Gre za prehod za pešce pri kava baru Piccollo v Krajevni skupnosti Kokrica. Otroci večkrat dnevno prečkajo ta 
prehod, v zimskem času je slaba vidljivost. Predlog krajanov je, da se ta prehod svetlobno označi, da bo bolj viden.  
- Cesta iz Mlake poteka proti naselju Grič, čisto na koncu se gre naprej na Tenetiše po makadamu, ki je prednostna 
cesta. Večkrat je že prišlo do nesreč in prepirov, ker kdo ne pazi. Predlagal je, da se tu ta potek spremeni, da gre 
v prednostno cesto desna cesta na Grič, gozdna cesta naj bo stranska cesta.  
 

6. Nataša Jenkole:  

- Prebivalci Kokrice so zaskrbljeni in zanima jih, kdaj se bo pričelo popravilo protipoplavnega nasipa in regulacija 
struge potoka Rupovščica? Skrbi jih neaktivnost Mestne občine Kranj. Na zadnjem zboru občanov v mesecu 
septembru po poplavah na Kokrici je bilo namreč s strani župana obljubljeno, da se bo sanacija vodotoka 
Rupovščica in poškodovanega protipoplavnega nasipa pričela še pred spomladanskim taljenjem snega v gorah in 
spomladanskim deževjem, dela pa se sploh še niso začela. Prebivalci Kokrice s strahom pričakujejo prve deževne 
dni, saj brez popravljenega protipoplavnega nasipa pričakujejo poplavljanje spodnjih etaž hiš in ponovno komaj 
sanirano škodo.  
- Uporabno dovoljenje mostu čez reko Kokro ob gostišču Arvaj na Primskovem. Most čez reko Kokro ob gostišču 
Arvaj na Primskovem je sestavni del najbolj obremenjene ceste v Kranju, Ceste Staneta Žagarja. Prosim Mestno 
občino Kranj za uradni odgovor z dokazilom, da ima most čez Kokro ob gostišču Arvaj uporabno dovoljenje. 
Odgovor pričakuje v najkrajšem možnem času.  
- Jelenčeva ulica je sestavni del infrastrukturnega prometnega omrežja v krajevni skupnosti Primskovo. Pred 
kratkim je Jelenčeva ulica pridobila pločnik, kar naj bi omogočilo pešcem varno gibanje na izrazito prometni ulici. 
Ocenjuje, da sanacija Jelenčeve ulice še ni uspešno zaključena. Ob boku pločnika asfaltni premaz cestišča ni 
pravilno nameščen in hkrati tudi ni ustrezno urejen odtok meteorne vode, saj se ob deževju na cestišču nabirajo 
večje luže, kar je neustrezno za pešce in ostale udeležence v prometu, ki so mnogokrat deležni izrazite vodne 
prhe, ki jih sprožijo mimo vozeča vozila. Prosila je za uradni odgovor, kdaj načrtuje dokončno sanacijo Jelenčeve 
ulice z odpravo vseh nepravilnosti. Prosila je za uradni podatek z opisom aktivnosti, kdaj in kako je Mestna občina 
do sedaj ukrepala do izvajalca del na Jelenčevi ulici z namenom odprave nepravilnosti. Prosila za uradni podatek, 
katero podjetje oziroma odgovorna oseba je izvajala nadzor nad izvedbo projekta umestitve pločnika in 
preplastitve cestišče Jelenčeve ulice? Prav tako je prosila za uradni podatek, ali so bili vzpostavljeni ustrezni 
odškodninsko pravni ukrepi zaradi neodgovorne in nekvalitetne izvedbe del in nadzora del na objektu Jelenčeve 
ulice. Prosi za pisne odgovore.  
 

7. Bojan Homan:  

- Na Laborah so tri ulice: Nartnikova, Žeškova in Ljubljanska. Dve sta označeni s tablami, Nartnikova in Žeškova, 
Ljubljanska pa ni označena. Pri pluženju snega je Komunala Kranj menjala podizvajalce. Žeškovo in Nartnikovo so 
splužili, poleg je ulica v privatni lasti, ki so jo tudi splužili. Ljubljanska ulica v lasti Mestne občine Kranj je pa ostala 
ne splužena.  Občani so obvestili Komunalo in občino, trajalo je dan in pol, da je bila ulica spluženo. Prosil je, da 
se označi tudi Ljubljansko ulico, da jo bo izvajalec snežne službe očistil.  
 

Seja je bila  zaključena ob 20.08. 

 

Zapisala:  

Milena Bohinc 

        Matjaž Rakovec 

        Župan 

 


